
 
Številka: 031-1/2023 

      Datum: 18. 1. 2023 
 

Zapisnik 
14. seje Senata Univerze v Ljubljani, 

ki je potekala v torek, 17. 1. 2023, ob 14.00 uri 
 
 
 
 
 
Prisotni člani Senata UL: 
prof. dr. Gregor MAJDIČ, rektor UL, prof. dr. Matej BLENKUŠ, UL FA, prof. dr. Violeta BOKAN 
BOSILJKOV, UL FGG, izr. prof. dr. Mojca CIGLARIČ, UL FRI, prof. Tomaž GUBENŠEK, UL 
AGRFT, izr. prof. dr. Breda JAKOVAC STRAJN, UL VF, prof. dr. Damir KARPLJUK, UL FŠ, prof. 
dr. Tomaž KOŠIR, UL FMF, prof. dr. Irena MLINARIČ RAŠČAN, UL FFA, prof. Alen OŽBOLT, UL 
ALUO, prof. dr. Mirko PEČARIČ,  UL FU, prof. dr. Marina PINTAR, UL BF, prof. dr. Iztok PREZELJ, 
UL FDV, doc. dr. Lijana RIHTER, UL FSD, prof. dr. Mojca SCHLAMBERGER BREZAR, UL FF, 
prof. dr. Mihael SEKAVČNIK, UL FS, prof. dr. Urška STANKOVIČ ELESINI, UL NTF, prof. dr. Igor 
ŠVAB, UL MF, prof. dr. Metka TEKAVČIČ, UL EF, prof. dr. Marko TOPIČ, UL FE, prof. Marko 
VATOVEC, UL AG, izr. prof. dr. Peter VIDMAR, UL FPP, prof. dr. Janez VODIČAR, UL TEOF, 
prof. dr. Janez VOGRINC, UL PEF, prof. dr. Andreja ŽGAJNAR GOTVAJN, UL FKKT (od vključno 
6. točke, ki ji je sledila 5. točka, naprej) in študenta: Matej LINO PIRC, UL EF, Luka MIHALIČ, UL FU.  
 
Odsotni člani Senata UL: prof. dr. Peter GRILC, UL PF, izr. prof. dr. Andrej STARC, UL ZF, Klara 
MESTEK, UL FSD, Jaka ROTMAN PRIMEC, UL FFA, Kristijan BRIŠKI, UL PF. 
 
Seje so se udeležili še:  
Prof. dr. Ksenija Vidmar Horvat, prof. dr. Maja Klun, prof. dr. Boštjan Markoli, prof. dr. Anton Ramšak, 
prof. mag. Matjaž Drevenšek – prorektorji UL; prof. dr. Mateja Drnovšek, predsednica KDrŠ, prof. dr. 
Polona Jamnik, predsednica KDŠ, prof. dr. Aleš Obreza, predsednik HK; prof. dr. Mojca Narat, 
predsednica Komisije za Prešernove nagrade študentom UL, prof. dr. Tatjana Marvin - predstojnica 
Doktorske šole, prof. dr. Saša Zagorc, UL PF, Mihaela Bauman Podojsteršek - glavni tajnik UL, Alenka 
Golobič – rektorat UL.  
 
Prisotni so bili tudi:  
dr. Aljaž Gaber, VSS, Sergeja Mitič, Polonca Miklavc Valenčič, Danijela Kotnik, Aleš Košir, Sabina 
Otoničar, Peter Jenko, Katarina Ivec, Maša Hiti, Rebeka Lesjak, – rektorat UL, prof. dr. Miha Škerlavaj 
in prof. dr. Aleš Popovič – oba z UL EF. 
 
 



 Ad 1.) Določitev dnevnega reda (prof. dr. Gregor Majdič, rektor) 

 
Rektor je povedal, da so pri predlaganem dnevnem redu točke 2, 11 in 12 zaprte za javnost.  
 
Rektor je predlagal zamenjavo vrstnega reda obravnave točk 5 in 6 (5. točka bi sledila 6. točki). 
 
Rektor je dal na glasovanje naslednji sklep: 
 
SKLEP št. 1.:  
Senat UL sprejme predlagani dnevni red 14. seje Senata UL z upoštevanjem zamenjave vrstnega reda 
obravnave 5. in 6. točke. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
 
Ad 2.) Potrditev zapisnika 13. seje Senata UL (prof. dr. Gregor Majdič, rektor) 
 
 
Ad 3.) Poročilo rektorja (prof. dr. Gregor Majdič, rektor) 
 
I. Procesi letnega načrtovanja in poročanje UL in članic 

Rektor je poročal, da smo pripravili preglednico – Procesi letnega načrtovanja in poročanje UL in članic.  
Razprave glede pripravljene preglednice ni bilo, zato je dal rektor na glasovanje naslednji sklep: 
 
 
 

1.  Določitev dnevnega reda 14. seje Senata UL  
2.  Potrditev zapisnika 13. seje Senata UL  
3.  Poročilo rektorja   
4.  Letni delovni načrt za leto 2023 (rektor s prorektorji in glavni tajnik)  
5.  Izvajanje stabilnega financiranja – MR (prof. dr. Gregor Majdič, rektor): 

- Metodologija izračuna števila mladih raziskovalcev za leto 2023 in izhodišča za dodelitev mentorskih 
mest izjemnim mentorjem  

- Vloga za prenos mentorskega mesta članice 

 

6.  Spremembe Pravilnika o stabilnem financiranju znanstvenoraziskovalne dejavnosti UL (prof. 
dr. Gregor Majdič, rektor) 

 

7.  Vzorčne evalvacije doktorskih študijskih programov 2023 (prof. dr. Boštjan Markoli, 
prorektor) 

 

8.  Članstvo v delovnih telesih Senata UL (prof. dr. Gregor Majdič, rektor): 
- Zamenjava članice Statutarne komisije UL 
- Imenovanje člana Sveta za umetnost UL 

 

9.  Poročilo o delu Komisije za Prešernove nagrade študentom UL (prof. dr. Mojca Narat, 
predsednica komisije) 

 

10.  Poročilo Komisije za dodiplomski študij UL (prof. dr. Polona Jamnik, predsednica komisije)  
11.  Poročilo Komisije za doktorski študij UL (prof. dr. Mateja Drnovšek, predsednica komisije)  
12.  Poročilo Habilitacijske komisije UL in volitve rednih profesorjev (prof. dr. Aleš Obreza, 

predsednik komisije) 
 

13.  Razno  



SKLEP št. 3.1.: 
Senat UL sprejme preglednico z naslovom Procesi letnega načrtovanja in poročanje UL in članic, kot sledi 
iz gradiva. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
 
II. Pristop k ustanovitvi dr. šole skupaj z ZRS Koper in EMUNI 

 
Rektor je uvodoma povedal, da so o predlogu za pristop Univerze v Ljubljani k ustanovitvi doktorske 
šole v soustanoviteljstvu z ZRS Koper in EMUNI že opravili razpravo na kolegiju dekanov.  
Dodatne razprave na seji ni bilo, zato je dal rektor na glasovanje naslednji sklep: 
 
SKLEP št. 3.2.:  
Senat UL soglaša s pristopom k ustanovitvi nove doktorske šole skupaj z ZRS Koper in EMUNI. 
 
Za predlagani sklep ni glasoval nobeden senator, vzdržanih glasov ni bilo. Sklep ni bil sprejet.  
 

 
III. Poročili o postopkih priznavanja tujega srednješolskega izobraževanja in postopkih 

priznavanja tujega visokošolskega izobraževanja na Univerzi v Ljubljani za leto 2022 
 
Prorektorica je na kratko predstavila poročili. Dodatne razprave v okviru te točke ni bilo. 
 
SEZNANITEV: 
Senat UL se seznanja s Poročiloma o postopkih priznavanja tujega srednješolskega in visokošolskega 
izobraževanja na UL v letu 2022. 
 
 
IV. Poročilo rektorja 

 
Rektor je poročal, da se nekatere članice glede razčičnih vsebin dogovarjajo z NAKVIS-om ali MIZŠ brez 
vednosti rektorata. Taka praksa ni ustrezna, saj mora komunikacija z NAKVIS-om in MIZŠ teči prek 
rektorata. Senatorje je pozval k upoštevanju tega. 
  
SEZNANITEV: 
Senat UL se seznani s poročilom rektorja. 
 
 
Ad 4.) Letni delovni načrt za leto 2023 (rektor s prorektorji in glavni tajnik) 
 
Rektor je senatorjem predstavil glavne poudarke iz Letnega delovnega načrta za leto 2023 po posameznih 
področjih, in sicer: 

a) Študijsko področje: 
o prenova študijskih programov (projekt ULTRA) 
o mikrodokazila 
o nadgradnja in nadaljevanje INOVUP  

b) Raziskovalno področje: 
o sprejem metodologije 
o optimizacija na novo postavljenih potranjih postopkov 



o okrepitev raziskovalne pisarne 
o NOO; razpis odprta znanost 
o povezovanje z ARRS  

c) Digitalizacija: 
o projekt APIS se zaključuje 
o NOO oz. uporaba IKT v pedagoškem procesu  

d) Umetnost: 
o ustanovitev službe za umetniško dejavnost 

e) EUTOPIA 
f) Prenos znanja: 

o dogovori z GZS (vključno z možnostjo ustanovitve sklada za inovacije) 
g) Investicije: 

o podpisani sta pogodbi z RS o (so)financiranju gradnje za UL MF in UL VF (gradnji sta 
se že začeli) 

o načrtuje se podpis pogodb z RS o (so)financiranju gradenj za UL FFA in UL FS in 
začetek obeh gradenj 

o ureja se dokumentacija za investicijo UL ALUO (gradnja na Roški cesti v Ljubljani) 
o pričakuje se razpis za prenovo športne dvorane v Rožni dolini 

h) Kadri: 
o povečuje se število zaposlenih na viru 11 

i) Upravljanje: 
o analiza TSF (opravila jo je Komisija za sistem financiranja); na podlagi analize se bo 

pristopilo k postopku nujnih sprememb financiranja  
 
V razpravi je sodelovalo več senatorjev. 
 
Prof. Alen Ožbolt, UL ALUO, je predlagal, da se v Letnem delovnem načrtu navede tudi zavezo UL za 
delovanje v skladu s trajnostnim vidikom.  
Rektor in prorektorica prof. dr. Ksenija Vidmar Horvat sta pojasnila, da strategija in akcijski načrt 
opredeljujeta tudi zavezo UL za delovanje v skladu s tajnostnim vidikom. Poleg navedenega osnutek 
Letnega delovnega načrta na več mestih vsebuje tudi to vsebino (npr. v delu, kjer pišemo o INOVUP ali 
o projektu ULTRA).  
 
Prof. dr. Metka Tekavčič je povedala, da se ji zdi Letni delovni načrt ambiciozno zastavljen. Izpostavila 
je, da se ji zdijo poudarki na področju internacionalizacije ustrezni in da je vloga umetniških akademij 
ustrezno prikazana. Predlagala je, da se na UL opravi razprava o tem, kateri trgi so v okviru mednarodnega 
povezovanja za UL zanimivi. 
 
Izr. prof. dr. Mojca Ciglarič, UL FRI, je povedala, da je v Letnem delovnem načrtu pričakovala bolj 
ambiciozno zastavljen del glede področja informatizacije (npr. posodabljanje varnostne politike, ravnanje 
z raziskovalnimi podatki,…). Opozorila je, da je tveganje na tem področju veliko, in predlagala, da se na 
enem od kolegijev dekanov opravi razprava o tem. 
Prorektorica prof. dr. Maja Klun in glavni tajnik UL Mihaela Bauman Podojsteršek sta pojasnili, da je UL 
že pristopila k pripravi strategije digitalizacije (sprejem se načrtuje v letu 2024) in da je v osnutku Letnega 
delovnega načrta (str. 59) navedenih nekaj strateških aktivnosti na tem področju (npr. prenova notranjih 
pravil, e-poslovanje). 
 
Izr. prof. dr. Mojca Ciglarič, UL FRI, je predlagala, da opozorimo tudi na položaj mladih raziskovalcev 
(plače). 



Rektor je pojasnil, da je bil prejšnji teden dosežen dogovor o dvigu plač mladih raziskovalcev za 4 plačne 
razrede. Dodal je, da potekajo dogovori oz. so ti že sklenjeni tudi za nekatera druga delovna mesta oz. 
skupine (npr. lektorje).  
Prof. dr. Metka Tekavčič je ob tem predlagala, da se državo opozori na tveganja, do katerih lahko privedejo 
odločitve, kot smo jim priča v zadnjih dneh – izpostavila je v javnosti podano informacijo predsednika 
Vlade RS, da bodo vsi sodniki do sprejema dogovora o dvigu plač prejemali dodatek v višini 600 EUR 
bruto mesečno. Tudi za izplačilo t(ak)ega dodatka mora namreč obstajati pravna podlaga.  
 
Prof. dr. Marko Topič, UL FE, je opozoril na napako na str. 10 – preglednica; zapis o številu študentov 
je neustrezen, besedilo je treba popraviti.  
Poleg tega je spomnil na možnost izplačila maksimalno dvakratnika osnovne plače raziskovalcem, če 
pridobivamo dodatne vire zanje. 
Rektor je ob tem pojasnil, da težavo predstavljajo EU projekti. Evropska komisija je namreč ugotovila, da 
je ZZrID v tem delu neusklajen z zakonodajo (glede EU projektov). Minister, prof. dr. Igor Papič, je 
prosil, da z izplačili počakamo, dokler Ministrstvo ne sprejme ustreznega akta. 
   
Po opravljeni razpravi je dal rektor, ob upoštevanju, da popravimo zapis na str. 10,  na glasovanje naslednji 
sklep: 
 
SKLEP št. 4:  
Senat UL daje soglasje k letnemu delovnemu načrtu univerze, ki je del Programa dela Univerze v Ljubljani 
za leto 2023.  
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Ad 6.) Spremembe Pravilnika o stabilnem financiranju znanstvenoraziskovalne dejavnosti UL (prof. 
dr. Gregor Majdič, rektor)* 
*op. ta točka je bila obravnavana pred 5. točko 
 
Rektor je uvodoma na kratko predstavil predlog sprememb Pravilnika o stabilnem financiranju 
znanstvenoraziskovalne dejavnosti Univerze v Ljubljani. Predlog sprememb se nanaša na naslednje člene: 

- 3. člen; dopolnitev z nalogami Senata UL ter posodobitev odstavka glede izogibanja konfliktov 
interesov; 

- 11. člen; črtanje obveznega letnega poziva in dodan je odstavek glede imenovanja vodje v 
primeru preoblikovanja raziskovalnega programa; 

- 14. člen; dopolnitev glede spremembe sestave programske skupine; 
- 18. člen; dopolnitev glede začasne menjave vodje zaradi koriščenja materinskega, očetovskega 

ali starševskega dopusta, koriščenja sobotnega leta ali druge odsotnosti začasne narave. 
 
Pred sejo je UL EF poslala predlog dodatnih sprememb Pravilnika. Predlog je bil objavljen kot del gradiva 
za senatorje.  
 
V razpravi je sodelovalo več senatorjev. 
 
Prof. dr. Iztok Prezelj, UL FDV, je izpostavil vprašanje vodenja seje v primeru izločitve dekana pri 
odločanju na senatu članice, kadar se vodja raziskovalnega programa in dekan ne sporazumeta o 
preoblikovanju programske skupine. 
Alenka Golobič je pojasnila, da lahko dekan pooblasti drugo osebo za vodenje tega dela seje senata članice. 
Opozorila je, da je treba pri vprašanju, koga lahko dekan pooblasti, treba upoštevati poslovnike senatov 
članic ali druge že sprejete odločitve ali prakse na članicah glede tega.  



Izr. prof. dr. Peter Vidmar, UL FPP, se je ob tem vprašal, ali dekan, ki je sicer predsedujoči senatu članice, 
z izločitvijo ne izgubi avtoritete. 
Rektor je pojasnil, da ne smemo dopustiti možnosti, da bi dekan imel možnost vodji »vsiliti«  
preoblikovanje skupine.  
Prof. dr. Mojca Schalmerger Brezar, UL FF, je ob tem dodala, da moramo upoštevati tudi Etični kodeks.  
Prof. dr. Metka Tekavčič, UL EF, je povedala, da gre za izjemne situacije in da v primeru morebitnih 
zlorab lahko izvedemo disciplinski postopek oz. uporabimo Etični kodeks.  
Prof. dr. Irena Mlinarič Raščan, UL FFA, je vprašala, ali se mora izločiti tudi vodja programske skupine, 
če je senator. 
Rektor je pojasnil, da se morata izločiti oba (vodja in dekan).  
 
Prof. dr. Metka Tekavčič je predstavila predloge UL EF za dodatne spremembe Pravilnika. 
Rektor je pojasnil, da smo v 11. členu črtali zapis, ki predvideva, da članice predloge za preoblikovanje 
raziskovalnega programa pošljejo na podlagi letnega poziva. Posebnega razloga za to, da bi ta možnost 
obstajala le enkrat letni in to na podlagi poziva, namreč ni. 
Poleg tega smo v 11. člen z namenom večje jasnosti besedila dodali, da pri preoblikovanju raziskovalnega 
programa članica, na kateri se raziskovalni program izvaja, predlaga novega vodjo. 
 
Po opravljeni razpravi je dal rektor na glasovanje naslednji sklep: 
 
SKLEP št. 6: Senat UL sprejme spremembe Pravilnika o stabilnem financiranju znanstvenoraziskovalne 
dejavnosti Univerze v Ljubljani, kot sledi iz priloge. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Ad 5.) Izvajanje stabilnega financiranja – MR (prof. dr. Gregor Majdič, rektor)  
Rektor je povedal, da smo pripravili metodologijo za dodelitev mentorskih mest za leto 2023 (teh naj bi 
bilo okoli 100), ki vsebuje tudi poglavje glede dodelitve mentorskih mest izjemnim mentorjem (teh naj bi 
bilo 10). Izhodišče je bilo, da vse programske skupine dobijo mladega raziskovalca, zato smo (v osnovi) 
ohranili nekdanji sistem ARRS. Poleg navedenega smo upoštevali velikost programskih skupin. Če se bo 
izkazalo, da postavljeni pogoji niso ustrezni, bomo metodologijo v tem delu popravili. 
 
V razpravi je sodelovalo več senatorjev. 
 
Prof. dr. Mirko Pečarič, UL FU, je vprašal, ali je mišljeno, da je skupaj 110 mest (torej se mesta izjemnim 
mentorjem dodelijo nad kvoto 100 mladih raziskovalcev). Poleg tega je opozoril, da je lahko 
vlog/kandidatov za izjemne mentorje več, zato bi morali napisati, da komisija izmed teh izbere do 10 mest 
izjemnim mentorjem.  
Prof. dr. Saša Zagorc, UL PF, je vprašal, na kakšni podlagi bo komisija opravila izbor izmed vseh 
kandidatov za dodelitev mest izjemnim mentorjem. 
Rektor je pojasnil: 

- da se mesta izjemnim mentorjem dodelijo nad kvoto 100 mladih raziskovalcev (torej jih bo 
skupaj 110) 

- da bo komisija opravila izbor na podlagi enakih kriterijev, kot so navedeni za pogoje za izjemne 
mentorje.  

Prof. dr. Marko Topič, UL FE, je predlagal, da se v dokument uvodoma napiše, da mesta podeljujemo na 
dva načina: 

- za/na raziskovalni program, 
- izjemnim mentorjem. 

Rektor se je strinjal, da v uvod dokumenta dodamo predlagano besedilo in bolj jasno napišemo besedilo 
(do 10 mest, enaki kriteriji za izjemne mentorje kot vstopni pogoj in za ocenjevanje). 



 
Rektor je dal (z upoštevanjem dogovorjenih popravkov besedila Metodologije) na glasovanje naslednji 
sklep: 
 
SKLEP št. 5.1:  
Senat UL sprejme Metodologijo za dodelitev mentorskih mest za leto 2023.  
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Rektor je senatorjem poročal, da smo z UL FE prejeli vlogo za prenos mentorskega mesta znotraj članice. 
Razprave o tem ni bilo. 
 
Rektor je dal na glasovanje naslednji sklep: 
 
SKLEP št. 5.2:  
Senat UL soglaša s prenosom lani dodeljenega mentorskega mesta znotraj UL FE z raziskovalnega 
programa P2-0232 na raziskovalni program P2-0249. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
V nadaljevanju seje je rektor predstavil predlog UL EF za razdružitev raziskovalnega programa P5-0410 
na dva raziskovalna programa (UL FRI se s predlogom strinja). 
Članica UL EF je sicer najprej poslala gradivo, v katerem je navedla, da predlaga ukinitev obstoječega 
raziskovalnega programa in ustanovitev dveh novih raziskovalnih programov. Podlago za to predstavlja 
13. člen Pravilnik o stabilnem financiranju na UL, pri čemer del postopka predstavlja evalvacija novega 
raziskovalnega programa, za kar rabimo metodolgijo (ki pa še ni sprejeta).  
KRP je ugotovila, da gre dejansko za preoblikovanje raziskovalnega programa – razdružitev na dva nova 
raziskovalna programa. Vodstvi obeh članic (UL EF in UL FRI) sta se strinjali s tem, da gre dejansko za 
razdružitev programa na dva nova in ne za ukinitev in ustanovitev dveh novih raziskovalnih programov, 
kar sta na seji potrdili obe dekanji/senatorki. Predlog članice je bil zato presojan kot predlog za razdružitev 
raziskovalnega programa.  
 
Pri tej točki sta v razpravi sodelovala prof. dr. Aleš Popovič in prof. dr. Miha Škerlevaj (kot zainteresirana 
javnosti). Prof. dr. Aleš Popovič je povedal, da je po njegovem mnenju postopek večinoma korektno 
izveden, hkrati pa je navedel, da kot vodja trenutnega raziskovalnega programa ni imel možnosti podati 
svojega mnenja o tem. 
Prof. dr. Miha Škerlevaj je postavil vprašanje, kako naj delujejo programske skupine v razmerju do svojih 
članov. Želi, da normativni akti predvidijo, kako razrešiti situacije, ko člani skupine »ne vidijo, kako 
naprej«. Povedal je še, da je bila opravljena revizija, v okviru katere je bilo ugotovljeno, da se afiliacije ne 
navajajo.      
 
Po opravljeni razpravi je dal rektor na glasovanje sklep: 
 
SKLEP št. 5.3.:  
Senat UL se strinja z razdružitvijo raziskovalnega programa P5-0410 na dva raziskovalna programa. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
 
V nadaljevanju je rektor senatorje obvestil, da raziskovalni program P5-0140, ki ga izvajata UL EF in UL 
FRI, v letu 2021 skladno z odločitvijo Senata UL EF zaradi odsotnosti dogovora znotraj raziskovalnega 
programa ni mogel koristiti mentorskega mesta za mladega raziskovalca, čeprav je bil po metodologiji 



ARRS v tem letu do mesta upravičen. Senat UL EF je predlagal razdružitev tega programa* (s čimer Senat 
UL FRI soglaša) in dodelitev mentorskega mesta UL FRI iz leta 2021.  
 
ARRS za raziskovalni program, ki mu je bilo mesto dodeljeno, ni prejel predloga kandidata za mentorja 
(zaradi nesoglasij znotraj programa), zato je štel, da je bilo mesto v letu 2021 koriščeno, kar je posledično 
pomenilo dodelitev malusa, ki se je upošteval tudi pri prenosu bonusov/malusov raziskovalnih 
programov  v leto 2022. Število mentorskih mest po posameznih raziskovalnih programih je bilo v letu 
2022 na UL dodeljeno ob smiselni uporabi metodologije, ki jo je doslej uporabljal ARRS. Glede na 
izračune za leto 2022 temu programu ni bilo dodeljeno mentorsko mesto na UL. 
 
Zaradi navedenega se senatu UL predlaga sprejem sklepa, da se za leto 2023 UL FRI dodeli dodatno 
mesto mladega raziskovalca. 
 
*odločitev o tem sprejeta na tej seji Senata UL 
 
Razprave o tej točki ni bilo. 
 
Rektor je dal na glasovanje naslednji sklep: 
 
SKLEP št. 5.4.:  
Senat UL soglaša, da se v letu 2023 poleg mentorskih mest, ki bodo dodeljena raziskovalnim programom 
na podlagi Metodologije UL, dodeli dodatno mentorsko mesto UL FRI. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
 
Ad 7.) Vzorčne evalvacije doktorskih študijskih programov 2023 (prof. dr. Boštjan Markoli, 
prorektor)  
 
Prof. dr. Boštjan Markoli, prorektor, je povedal, da v študijskem letu 2022/23 poteka zunanja vzorčna 
evalvacija študijskih programov s strani NAKVIS. V vzorčno evalvacijo so že drugič vključeni študijski 
programi 3. stopnje. Vloge s prilogami ter poročila poročevalcev z odzivi USKAP so bile obravnavane na 
4. seji Komisije za kakovost UL, 9. 1. 2023. Na seji so bili poleg članov komisije prisotni pripravljavci 
vloge, zunanji poročevalci in Univerzitetna služba za kakovost analize in poročanje, ki je s poročevalci 
podala odzive na pripravljene vloge. Po predstavitvi ugotovitev so člani komisije soglasno potrdili 
predlagane sklepe.  
 
Razprave o tej točki ni bilo. Rektor je dal na glasovanje naslednje sklepe: 
 
SKLEP št. 7.1.:  
Senat UL potrjuje vlogo za zunanjo vzorčno evalvacijo študijskega programa UL PF, Pravo, 3. stopnja.  
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
SKLEP št. 7.2.: 
Senat UL potrjuje vlogo za zunanjo vzorčno evalvacijo študijskega programa UL FKKT, Kemijske 
znanosti, 3. stopnja.  
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
 
 



SKLEP št. 7.3.: 
Senat UL potrjuje vlogo za zunanjo vzorčno evalvacijo študijskega programa UL FRI, Računalništvo in 
informatika, 3. stopnja.  
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
SKLEP št. 7.4.: 
Senat UL potrjuje vlogo za zunanjo vzorčno evalvacijo študijskega programa UL PEF, Izobraževanje 
učiteljev in edukacijske vede, 3. stopnja.  
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
SKLEP št. 7.5.: 
Senat UL potrjuje vlogo za zunanjo vzorčno evalvacijo študijskega programa UL FKKT, UL FMF in UL 
NTF, Znanost in inženirstvo materialov, 3. stopnja.  
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Ad 8.) Članstvo v delovnih telesih Senata UL (prof. dr. Gregor Majdič, rektor) 

I. Zamenjava članice Statutarne komisije UL 
Rektor je poročal, da dosedanja članica Katja Plaper ni več zaposlena na UL MF, zato je UL MF poslala 
predlog za zamenjavo. 
 
Razprave ni bilo. Rektor je dal na glasovanje naslednji sklep: 
 
SKLEP št. 8.1.: 
Senat UL na podlagi predloga UL MF namesto Katje Plaper za članico Statutarne komisije UL imenuje 
Aljo Romšak. Mandat prične teči z dnem imenovanja in traja do konca štiriletnega mandata Senata UL. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 

II. Imenovanje člana Sveta za umetnost UL 
Rektor je poročal, da se na podlagi sprememb Sklepa o ustanovitvi Sveta za umetnost UL, sprejetega na 
11. seji Senata UL dne 25. 10. 2022, predlaga imenovanje dodatnega člana v Svet za umetnost.  
 
Razprave ni bilo. Rektor je dal na glasovanje naslednji sklep: 
 
SKLEP št. 8.2.: 
Senat UL na podlagi predloga UL FF imenuje za člana Sveta za umetnost UL prof. dr. Toneta Smoleja, 
in sicer za področje literature. Mandat prične teči z dnem imenovanja in traja do konca mandata Sveta za 
umetnost UL. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Ad 9.) Poročilo o delu Komisije za Prešernove nagrade študentom UL v letu 2022 (prof. dr. Mojca 
Narat, predsednica komisije) 
 
Prof. dr. Mojca Narat, predsednica komisije, je podala poročilo o delu komisije, kot izhaja iz gradiva, ki je 
bilo posredovano na sejo. 
 
SEZNANITEV: 
Senat UL se seznanja s poročilom predsednice Komisije za Prešernove nagrade študentom UL o delu v 
preteklem mandatu. 
 
 



Ad 10.) Poročilo Komisije za dodiplomski študij (prof. dr. Polona Jamnik, predsednica komisije) 
 
Prof. dr. Polona Jamnik, predsednica komisije, je podala poročilo o delu komisije, kot izhaja iz gradiva, ki 
je bilo posredovano na sejo. 
  
SEZNANITEV: 
Senat UL se seznanja s poročilom o delu Komisije za dodiplomski študij UL 8., 9. in 10. redne seje z dne 
8. 11. 2022, 6. 12. 2022 in 10. 1. 2023 in sprejetimi sklepi na podlagi pooblastila Senata UL. 
 
Po seznanitvi Senata UL s poročilom, je prof. dr. Iztok Prezelj, UL FDV, postavil vprašanje glede izvajanja 
»vojaških vsebin« na UL v okviru univerzitetnega študijskega programa in visokošolskih študijskih 
programov. Zanimalo ga je, ali so isti predmeti, ki so študentom na voljo na več članicah, večkrat 
akreditirani. 
Predsednica komisije je pojasnila, da se na UL FDV izvaja prvostopenjski univerzitetni študijski program 
obramboslovje, medtem ko sta UL FPP in UL FE uvedli spremembe visokošolskih študijskih programih 
(vojaški modul).  
Polonca Miklavc Valenčič je pojasnila, da gre za vojaški modul. Dogovorjeno je bilo, da se ločeno izvaja 
te vsebine na visokošolskih študijskih programih in ločeno na univerzitetnem (modul na UL FDV, 
obramboslovje).   
Prof. dr. Peter Vidmar, UL FPP, je pojasnil, da gre na visokošolskih študijskih programih za tri predmete, 
ki jih je želela slovenska vojska in so akreditirani. Kljub temu, da se ti predmetu izvajajo na treh članicah, 
gre za iste tri predmete (in ne za 9 predmetov), z enim (istim) mentorjem in enim (istim) nosilcem.  
 
Prof. dr. Mihael Sekavčnik, UL FS, je prosil za informacijo glede postopka obravnave študijskega 
programa UL FS.  
Polonca Miklavca Valenčič je pojasnila, da je članica prejela odgovor strokovne službe rektorata. Kljub 
temu bo preverila, kaj se dogaja s tem primerom, in članici naknadno odgovorila. 
 
Ad 11.) Poročilo Komisije za doktorski študij (prof. dr. Mateja Drnovšek, predsednica) 
 
 
Ad 12.) Volitve rednih profesorjev in poročilo o delu Habilitacijske komisije  (prof. dr. Aleš Obreza, 
predsednik komisije) 
 
 
Ad 13.) Razno (prof. dr. Gregor Majdič, rektor) 
Prof. dr. Mihael Sekavčnik, UL FS, je vprašal, ali je vodstvo seznanjeno s predlogom spremembe Zakona 
o evidencah na področja dela in socialne varnosti. 
Rektor je povedal, da je vodstvo seznanjeno, da se bomo sestali z Ministrstvom za delo, družino in socialne 
zadeve ter jim poslali argumente za to, da v Zakonu upošteva specifiko delovnih mest na UL (npr. 
opravljanje obveznosti visokošolskega učitelja tekom celotnega dneva,…). 
 
Prof. dr. Mihael Sekavčnik, UL FS je postavil vprašanje glede izvedbe JN nakupa računalniške opreme. 
Glavni tajnik, Mihaela Bauman Podojsteršek, je pojasnila, da po preverjanju 17. 1. 2023 še dve članici nista 
oddali popolnih dokumentov/informacij o količini in vrsti opreme, ki jo želijo nabaviti. Če v kratkem ne 
bomo prejeli teh podatkov, bomo morali nadaljevati s postopkom le za preostale članice. 
 
Op. od tukaj dalje je bila točka zaprta za javnost na prošnjo študenta Mateja Lina Pirca, UL EF: 
 
 



Seja je bila zaključena ob 16. uri.  
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